



## SUNNSAIT-APPARTEMENTS, MARIA ALM, AUSTRIA

### FACILITIES

Das im Dezember 2013 neu eröffnete Appartementhaus Sunnsait liegt in ruhiger, besonders sonniger Lage im Zentrum von Maria Alm. Der idyllische Urlaubsort im Pinzgau ist rund achtzig Kilometer von Salzburg entfernt. Umgeben von der imposanten Bergwelt des Hochkönigmassivs, sind Familien, Sportler und Naturgenießer hier an der richtigen Adresse. Jedes der acht Appartements wurde von der Eigentümerfamilie Eder-Lanzinger liebevoll eingerichtet, bevorzugt mit hochwertigen einheimischen Naturmaterialien und Möbeln aus der eigenen Tischlerei. Alle Appartements bieten Platz für zwei bis fünf Personen und verfügen neben einem Wohnzimmer, einer komplett ausgestatteten Küche, ein bis zwei Schlafzimmern, ein bis zwei Bädern und großen Panoramafenstern auch über einen großen Sonnenbalkon. Herzstück des Sunnsait ist die große Kamin-Lounge im Erdgeschoss – die kommunikative Begegnungstätte für alle Gäste. Exklusiv für die Hausbewohner steht ein schicker Wellnessbereich mit Indoor-Pool, Sauna mit Blick auf die Skipiste, Infrarotkabine sowie einem modern ausgestatteten Fitnessraum zur Verfügung. Durch die Lage direkt an der Skipiste bzw. neben der Bergbahn ist man im Handumdrehen mittendrin in der Skiwelt amadé. In nur fünf Gehminuten erreichen Langlauf Liebhaber den Einstieg zur Loipe. Im Sommer lädt die Umgebung zu unzähligen Aktivitäten, wie Wandern, Klettern, Mountainbiken, Golfen u.v.a.m., ein.

Just recently opened in December 2013, the Sunnsait Apartments enjoy a quiet, very sunny location in the centre of the village of Maria Alm. The idyllic holiday resort in the Pinzgau region is situated around 80 kilometres from Salzburg. Surrounded by the majestic mountains of the Hochkönig massif, the area is perfect for families, sports enthusiasts and nature lovers. The owners, the Eder-Lanzinger family, have beautifully appointed all eight apartments with careful attention to detail using, for the most part, highest quality, local, natural materials and furnishings created in their own carpenters' workshop. All the apartments offer space for two to five guests and, in addition to a living room, a fully equipped kitchen, one or two bedrooms, one or two bathrooms and large panoramic windows, they all boast a generously-sized, sunny balcony. Centrepiece of the Sunnsait is the spacious fireside lounge on the ground floor which offers a congenial meeting place for all guests. At the exclusive disposal of guests is also a stylish spa with an indoor pool, a sauna with a view of the ski slopes, an infrared cabin and a state-of-the-art gym. Thanks to its location on the ski slope and next to the chairlift, guests are just minutes away from the "Ski amadé" ski region, while cross-country ski enthusiasts can access the trail just a five-minute walk away. In summer the area offers countless leisure activities including hiking, climbing, mountain biking, golf and lots more besides.

Sunnsait-Appartements  
Owner: Eder-Lanzinger family  
Oberdorf 14  
A-5761 Maria Alm  
Salzburger Land  
Phone:  
00 43 / (0)6 64 / 75 01 64 40  
E-mail: info@sunnsait.at  
Internet: www.sunnsait.at

8 luxurious and comfortable apartments (2-5 persons).  
Rates depending on category and season: in summer from Euro 85 to 100 per person including breakfast; in winter Euro 85 to 100 per person including breakfast.

Distance from airport:  
Salzburg 80 km

